
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 9/9/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Μονιμοποίηση Συνοριακών Φυλάκων Ορισμένου Χρόνου»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως αιτήματος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Συνοριακών Φυλάκων
(Π.Ο.ΣΥ.ΦΥ.), το 2020 «…εντάχθηκαν στις τάξεις της Ελληνικής Αστυνομίας και στη
μεγάλη οικογένεια των Συνοριακών Φυλάκων 1.680 περίπου νέοι συνοριακοί φύλακες».
Οι εν λόγω παρέχουν υπηρεσίες συνοριακής φύλαξης πρώτης γραμμής και
κατανέμονται οι περισσότεροι από τον Έβρο έως τα νησιά του Αιγαίου. Σε συνέχεια του
αιτήματος η ΠΟΣΥΦΥ τονίζει ότι «…το καθεστώς όμως της πρόσληψης μεγάλης μερίδας
των Συνοριακών Φυλάκων που προσλήφθηκαν για να στελεχώσουν τις υπηρεσίες
συνοριακής φύλαξης τόσο στα νησιά του Αιγαίου όσο και στην ενδοχώρα, στην Αττική,
στην Κόρινθο, στη Δράμα και στην Ξάνθη είναι με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου,
χωρίς προγραμματισμένο εργασιακό ορίζοντα».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως προβείτε στη μονιμοποίηση των εν λόγω Συνοριακών Φυλάκων,
προκειμένου «…να εξασφαλιστεί ένα ασφαλές εργασιακό περιβάλλον με μακροχρόνιο
ορίζοντα για όλους τους Συνοριακούς Φύλακες ορισμένου χρόνου…»;

Ο ερωτών Βουλευτής
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